



OMINVEST

الشركة العمانية العالمية للتنمية والاستثمار ش.م.ع

Oman International Development and Investment Company SAOG

Date: 15th of October 2018

Subject: Initial Quarterly Unaudited Financial Results for the Group and Parent Company for the Period Ended 30 September 2018

In compliance with current regulatory requirements, Oman International Development and Investment Company SAOG ("OMINVEST") is pleased to report the Initial Quarterly Unaudited Financial Results for the period ended 30 September 2018.

	Group		%	Parent Company		%
	Sep-18	Sep-17	Change	Sep-18	Sep-17	Change
		(Restated)			(Restated)	
	----- RO '000 -----			----- RO '000 -----		
Total income	202,968	176,353	15%	30,880	23,809	30%
Total expenses	(171,271)	(150,976)	13%	(8,811)	(7,304)	21%
Profit for the period	31,697	25,377	25%	22,069	16,505	34%
Profit attributable to:						
- Shareholders of OMINVEST	19,807	15,813	25%	22,069	16,505	34%
- Non-controlling interest	11,890	9,564	24%			

Please note:

- During the period, the Group has changed its accounting policy for Investment property from cost model to fair value model. Comparatives for 2017 are restated accordingly.
- Group results incorporate the unaudited management accounts / estimates of subsidiaries and associates. These results are subject to finalization and approval of respective Boards of subsidiaries and associate companies.
- Unaudited Group and Parent Company quarterly financial statements will be submitted in compliance with the current regulations.

These initial unaudited financial results are subject to review by the Audit and Control Committee and approval by the Board of Directors of OMINVEST.

FOR/ Oman International Development and Investment Company S.A.O.G



OMINVEST

التاريخ: ١٥ سبتمبر ٢٠١٨ م

الموضوع: النتائج المالية الأولية الربع السنوية الغير مدققة للمجموعة والشركة الأم للفترة المنتهية ٣٠ سبتمبر ٢٠١٨ م

التزاماً مع القواعد التنظيمية الحالية، تسر الشركة العمانية العالمية للتنمية والاستثمار ش.م.ع. (أومنيفست) أن تقدم النتائج المالية الأولية الربع السنوية للمجموعة والشركة الأم للفترة المنتهية في ٣٠ سبتمبر ٢٠١٨ م.

%	الشركة الأم		%	المجموعة		
	سبتمبر ٢٠١٧ (معاد بيانها)	سبتمبر ٢٠١٨		سبتمبر ٢٠١٧ (معاد بيانها)	سبتمبر ٢٠١٨	
	ر.ع. ٠٠٠'----			ر.ع. ٠٠٠'----		
٣٠%	٢٣,٨٠٩	٣٠,٨٨٠	١٥%	١٧٦,٣٥٣	٢٠٢,٩٦٨	إجمالي الإيرادات
٢١%	(٧,٣٠٤)	(٨,٨١١)	١٣%	(١٥٠,٩٧٦)	(١٧١,٢٧١)	إجمالي المصاريف
٣٤%	١٦,٥٠٥	٢٢,٠٦٩	٢٥%	٢٥,٣٧٧	٣١,٦٩٧	أرباح الفترة
						الأرباح المنسوبة إلى:
٣٤%	١٦,٥٠٥	٢٢,٠٦٩	٢٥%	١٥,٨١٣	١٩,٨٠٧	- مساهمي أومنيفست
			٢٤%	٩,٥٦٤	١١,٨٩٠	- حقوق غير مسيطرة

تتويه :-

أ- خلال الفترة قامت المجموعة بتعديل السياسة المحاسبية المتعلقة بتقييم استثماراتها العقارية من حساب التكلفة إلى القيمة العادلة. ونتيجة لذلك تم إعادة بيان أرقام المقارنات لعام ٢٠١٧ م.

ب- نتائج المجموعة تتضمن النتائج غير المدققة والتقديرات للشركات التابعة والشقيقة، وإن هذه النتائج تخضع لموافقة مجلس إدارة الشركات التابعة والشقيقة.

ت- ستقدم النتائج المالية غير المدققة للمجموعة والشركة الأم التزاماً مع الأنظمة الحالية.

إن هذه النتائج المالية الأولية تخضع لمراجعة لجنة التدقيق والمراقبة وموافقة مجلس إدارة أومنيفست.



عن / الشركة العمانية العالمية للتنمية والاستثمار ش.م.ع.